
Mestskf dasf Bratislava - Lamai

Materidl na rokovanie
Miestneho zastupitef stva
m.d. Bratislava - Lamad
dia29.05.2014

23)

Predklaclf: a)

lif-:,'j"sramko 

'/nh

Zodpovedn6:

Mgr. Michaela Kcivart- Mrivovit.
poveren6prednostka n;,. /,

,7,4?7n / [44q/
(

Spracovali:

lt/
Irrg. Vlasta Rycht6rikovd /(S ,/-. '
ved. ODUR '/
Mgr. Michaela Kcjvari- Mr|zofia,. / z-
u.d. oSt<us Ywn fVAtr-
Ludmila Pevalov6 /1 , '

ved. EO tlt't-<- 4

Vystupy z komisii

Materiil obsahuie:

1. Ndvrh na uznesenie
2. Ztwery z rokovania komisii

Bratislava, m6i 2014



1.

Nrivrh na uznesenie
miestneho zastupitel'stva i. .,...,120L4N1

mestskej iasti Bratislava - Lamai
zo dila 29.05.2014

kvystupom z komisii

Miestne zastupitelistvo mestskej dasti Bratislava - Lama(

A. berie na vedomie

Inform6ciu o vlistupoch z komisii

- s pripomienkami

- bez pripomienok

2.

Zf*ery z rokovani komisif
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Zilznam
zo zasadnutia Komisie vistavby, 6zemn6ho rozvoia a regionSlnei politiky

zo dia 14.5.2014

Prltomni : podl'a prezen6nej listiny

Zasadnutie otvorila predsedni6ka komisie a privitala pritomnich Olenov komisie, poslancov a hostf.

K riadnym bodom programu zaupla komisia nasledovn6 stanoviskd:

1. fstna inform6cia o postupe pric pri zabezpe6ovani OpD z6ny ZeEAk a z6ny Malokarpatsk6 n6m. -
za 6dasti Ing. arch. BalaSovej (odborne sp6sobilej osoby na obstar6vanie UPP a UPD)

A) UPD zonv Ze06k - lng. arch. Bala$ov6 informovala o stave pric, doruOila aj pisomnf prehtad o dopo_sial'

vykonanych precacll a o d'alSom postupe (v prilohe zdpisnice), dlenovia komisie boli informovanf o dorudenf

oOpoveAL Okresn6ho 6radu bratislava (odbor starostlivosti o Zivotne prostredie, kde nevyhovel

pripomienkam a po2iadavk6m Me k rozsahu hodnotenia a harmonogramu pr6c. Ing. arch. Bala5ovd uviedla,

ie's6 zozbieran6 pripomienky obdanov a organizicii, musi prebehnrif teraz proces posudzovania vplyvov na

Zivotn6 prostredie a spracovanyi materi6l- spr6va k strategick6mu dokumentu ,,Uzemni pl6n z6ny Bratislava

- Lama6, Zeb1k 09/2013' (podfa zdkona e.2412006 Z. z. o posudzovani vplyvov na Zivotne prostredie

a o zmene a doplneni niektoiiich zdkonov v zneni neskor5ich predpisov). Starosta informoval, Ze podta OU

je potrebn6 sledovaf ilzemie iodas cel6ho vegeta6neho obdobia a ndsledne spracovat materi6l. Je potrebn6

bsiovif mo2nich spracovatelov (prislu5n6 odborne organiz6cie) a zistit cenu za spracovanie.

JUDr. Ondri$ovii navrhla, aby bol postup konzultovany aj s advokdtskou kancel6riou (ide o pozemky

v sukromnom vlastnictve, kde vlastnici dlhd obdobie dakaj0, aby boli stavebnfmi pozemkami, spracovanie

dokument6cie si uZ doteraz vyZiadalo nemal6 finanin€ n6klady, 0silie, usidlila sa tu zatial'veget6cia - na

Uzemf, kde bola zobrat|r ornica, pripadne liadat'zmenu legislativy v tomto smere)'

Ing. dizoiova navrhla, aOy cbla zdleZitosf bola prerokovand s odbornikmi na Min. Zp Sn, odbore

poludzovania vplyvov na ZP.
ing. arcn. Bala5ov6 uviedla, 2e rozhodnutie OU bolo zverejnen6, nikto z obdanov nepodal ndmietky. Pri

sfracovani zadania tieto skutodnosti neboli, ale odvtedy uplynulo dlh5ie obdobie (cca 3 roky). Odpor06a

pozastavit vyhodnotenie pripomienkov6ho konania - pripomienok ob6anov a organiz6cii na dobu .do
ukoncenia konania o posudzovani vplyvov. Upozornila aj na prebiehaj0ce prerokovanie ndvrhu zmien

a doplnkov (ZaD 04) Uzemn6ho pl6nu hl. m. SR Bratislavy (b.udrj pravOepodobne zmenen6 charakteristiky -
podmienky funkd. vyuZitia pl6ch a pod. - textovd 6asQ. elenovia komisie poZiadali, aby pripravila pre

obdanov a vlastnikov krdtku informdciu do Lamadana.
Prebehla aj diskusia ohl'adne stanoviska Hl. m. SR Bratislavy, ide o velk6 [zemie, n6rodn6 na rieienie,

stanovisko iieZ ie obsiahle ako aj pripomienky - ale niektore s0 rieiitelne lahko, niektore treba prerokovat

a prlpadne aj rozporovat.
Do diskusie ia zipojili aj poslanec Mgr., Ing. Olek66k a dlenovia komisie p. M. Lu6eni6 . a Prof' Spadek.

Zaver ie, Ze ie potiebne paralelnelrokovaniami na Min. ZP SR rokovaf ai sMagislr6.t9m..hl. m,,SR
ffipomienok vvplwairicich zo stanoviska, aby sa postupne dorie5ilo. do sa d6 uz

v tejto fAze.
hg, arch.galagovd sa vyjadrila aj k problematike ,,konfliktu z6ujmov" - dorudila svoje stanovisko (v prilohe)'

B) UpD z6nv Malokarpatsk6 ndmestie - Ing. arch. BalaSov6 informovala o dorudenom stanovisku Hl. m. SR

@sp6rpripomienkami,ktor6ZiadajUzapracovatdo6istopisu.Uvied|a,Ze
v najbliZ5om oOOoOi pripravi vyhodnotenie pripomienok, po dorudeni prebehne pracovn6 rokovanie resp.

zasadnutie komisie k maierialu (nie je potrebnE schval'ovanie v MZ) a nisledne bude zaslane na OU (odbor

vlistavby a bytovej politiky).

- komisia berie 0stnu inform6ciu na vedomie
Za:6

2. Projekt VeA Lama6 (Vofno6asovf areil, Malokarpatsk6 nim.) - informdcia o novlch skutodnostiach

- o stave riesenia a najnovSich udalostiach na Ziadost predsedkyne komisie informoval starosta MC.

Vysvetlil, Ze sa riesi probl6m s osvetlenfm a 0pravou projektu, rokuje so Siemensom aj s ministerstvom,
piebiehali aj rokovania s doddvatelom. Bol uzatvorenf dodatok k zmluve na naviac pr6ce. Rokovalo sa

o cene, ndklady budU znlZen6 na asi 13 900 €.
K otdzkam pritbmnfch poslancov uviedol, 2e sa postupuje podl'a projektu - aj pri pouZiti Strkodrvy (nemala

byf podfa projektu iemkove dlaZba) aj pri ostatnlich prdcach, oslovil Mestsk0 policiu v s0vislosti s oplotenim



I

a jeho uvol,nenim a spadnutim. odzneli aj ot6zky okolo odvodnenia (v miestach Studenohorskej 44-46) \
a tikajtice sa harmonogramu Prdc.

- komisia berie 0stnu inform6ciu na vedomie
Za'.6

3. Ing. arch. V. Magdolen a mani. - asanicia RD a novostavba RD, Cesta na Klanec 5, pozemky

p"r"Id. 371 a3;T4 n]ri. tama6 - Ziadost o zlvilznd stanovisko, prizvanli Ziadatef

- Ziadatet priniesol na zasadnutie komisie upraven6 rie_S.enie, iprava bola vykonanA nazAklade poZiadaviek

vlastn[kov susednfch nehnutefnosti (v zmysle Ziadostidlenov komisie z minul6ho zasadnutia)

- komisia sUhlasi a odpor0da vydaf kladn6 stanovisko
Za'.6

4. Ing. arch. B. 8o156 - investidny z6mer vfstavby 2 RD - Lediny, pozemok pare. 6' 985/{ a 986 k' ti'

Lamad - Ziadosf o stanovisko k z6meru

- komisia Ziada, aby stavebnik dorudil vyjadrenia vlastnikov susednlfch nehnutel'nosti, po ich doruceni

opatovne prerokuje z1mer na svojom zasadnuti
Za: 6

5. Inform6cie
6. R6zne

Termin d'alsieho zasadnutia komisie bude urcenv podfa potreby pravdepodobne v priebehu mesiaca jun

2014.

Zapisala: lng. M. Brennerovd ,' Overila: lng' G' Bizohov6 Bratislava, 14.5.2014


